
Styrelsemöte 2024-05-15, Brandstationen, Nora 

Deltagande: Stefan Bengtsson, Christin Gimberger, Marie Fredriksson Blom, Johan  

Johansson. 

Frånvarande: Annika Hentilä, Anna Fogelberg Westberg, Jonas Larsson, Ann Larsson, Martin 
Stenklyft,  

 

Mötessekreterare: Christin Gimberger.  Tidhållare: Marie Fredriksson Blom  

 

Dagordning:  

1. Mötets öppnande  

Mötet öppnas 

2. Godkännande av dagordningen  

Dagordningen godkänns. 

3. Föregående mötesprotokoll  

Klara punkter:  

• Faktura skickad till Lejonbacken för bryggorna 2023 (Therese)  
Fakturan är betald. Bryggorna har slitit sig under året och behöver hämtas till Lejonbacken innan det 
är möjligt för oss att lägga i bryggorna.  
P 16 har tagit på sig att lägga i och ta upp bryggorna.  
 
• Kommunikationskanal för styrelsen klar, Messenger (Alla)  
Klart! 
 
• Uppdaterat med nya styrelsen på ifknora.com samt laget.se (Stefan)  
Klart! 

Kvarstående punkter:  

• Fakturering Sponsorer av Matchställ (Jonas L)  
Fakturorna för 2023/24 skickas ut inom kort. Nästa säsongs faktura skickas i januari.  
 
• Tilldelning av halltider, Mail utskickat av Kristine A 24-05-06.  
Sista svarsdatum 24-05-20 (Johan + Malin)  
Viktigt att vi tydligt sammanställer vårt behov av tider och att konsekvensen vid för få tider är att vi 
får spela på halvplan. Möte har hållits med Kristine (föreningskonsulent) och Kristina (chef) för att 
tydliggöra föreningens behov och tider i förhållande till antalet spelare och lag. Idag är fördelningen 
mellan föreningarnas halltider ojämn.  
 
• Sammankalla grupp som jobbar med föreningsutveckling samt bestäm datum för  
första mötet (Christin)  
Vi försöker hitta datum före midsommar. Christin bjuder in till en messengergrupp för att boka 
datum. De som visat intresse att medverka är Stefan, Marie, Johan, Christin, Malin. Stefan tar kontakt 
med Thomas Malmgren om deltagande.  



VI diskuterar ett upplägg där föreningsmedlemmarna träffas separat en stund innan Thomas 
ansluter.  
 
4. Ekonomi  

• Nya firmatecknare (Stefan och Johan).  
Klart. 
 
• Aktuellt saldo på kontot.  
357 308,90 kr  
 
• Transaktioner av vikt sedan senaste mötet  
Kakor och matchställ (ett vitt och ett blått) är betalt sedan senaste mötet.  
 
• Lagkassor  
Saldo i lagkassorna: 
 

Lag Herr P07/08 P09/10 P11/12 P13/14 F09/10 F11/12 F13 F14 F15/16 
Saldo 
(kr) 

505 1352 7939 3260 5723 15223 4902 4715 5094 313 

 
 
• Medlemsavgifter Laget.se, Ping Payment  
Ping payment är nya betalningslösningen på laget.se som möjliggör betalning via swish. Stefan 
ansvarar för att skicka ut fakturorna.  
 
• Fakturering Team Sportia Lindesberg  
Team Sportia har lovat att skicka tydligare fakturor med jämnare intervall.  
 
• Swishavgift till Sparbanken  
Vi har ca 1800 transaktioner vilket i bankens mening räknas som medelstort företag. Det går inte att 
förhandla bort kostnaden på 2 kr/swishavgift. Vi behöver tänka på detta vid prissättning och val av 
artiklar i cafeterian. Kim behöver bli informerad om detta för att välja varor. Stefan informerar Kim 
om detta.  
 
• Läsrättighet till bankkontot för Therese E, vår inhyrda kassör  
Läsrättigheten skulle underlätta arbetet för Therese som menar att det skulle innebära mindre tid för 
henne. Finns en oro för att det ska innebära mer tid som därmed högre kostnad för föreningen. Vi 
beslutar att ge henne läsrättigheter och att vi utvärderar efter ett år om kostnaden har ökat. 
Stefan provar at ge Therese läsrättigheter via banken.  
 
• Försäljningar, en 50/50 och en 100 till lagkassorna?  
Frågan tas med till föreningsutveckling som går igenom gamla protokoll och ser vad som är beslutat 
sedan tidigare. 
 
5. Förberedelser för nästa säsong  

• Inköp av material/matchställ  
Malin har köpt ett större vitt (klisterställ) och ett blått matchställ. Kompletteringströjor är beställda 
för att ersätta förstörda och borttappade tröjor. Bollar är beställda, ytterligare kan behövas för 
vaxträning. 
 



• Hallbokningar (bokning av träningstider)  
Johan och Malin skickar in ansökan till kommunen innan 20 maj.  
 
• Serieanmälningar  
Johan har anmält oss till serier. 
• Serieindelningsmöten 18–19/5  
Respektive ledare ska delta för att representera sitt lag.  
 
• Städning Kioskförråd/Bollförråd  
Städning behöver ske innan september. Vid nästa ledarträff bestäms tid för städning. 
 
• Domarkurser  
Inte aktuellt nu, hanteras på nästa styrelsemöte.  
 
• Sekretariatsutbildning  
Inte aktuellt nu, hanteras på nästa styrelsemöte. Minst fem per lag behövs.  
 
• Ledare  
Till nästa säsong fattas det ledare till några lag, främst yngre. Malin jobbar med att hittar lösningar.  
 
• Start av nya grupper  
Dags att starta grupp för födda -19/-20. 
Ny grupp för barn födda -17/-18. 
Gruppen födda -15/-16 ska delas upp i pojklag och flicklag.  
 
• Kiosk  
Kim tillfrågas av Stefan om att fortsätta som försäljningsansvarig. Stefan informerar även om vikten 
av att välja varor till kiosken klokt utifrån att varje swishbetalning kostar föreningen 2 kr.  

6. Föreningsjobb/aktiviteter  

• Instruktioner för föreningsjobb  
Finns vissa instruktioner som behöver förfinas och ses över. Tas med till 
föreningsutvecklingsgruppen.  
 
• Bryggor, Lejonbacken  
 P16 ansvarar för att lägga i och ta upp bryggorna. 
 
• Nationaldagen 6/6, Föreningarnas dag kl.15-18  
F14 och P11 deltar och visar upp sig och marknadsför föreningen.  
Det kan finnas möjlighet att sälja björkar till nationaldagsfirandet. Johan kollar med Kristine A. 
 
• Midsommarhelgen, björkar  
Ansvariga för att sälja: Johan + någon/några fler. Johan ställer fråga i ledartråden. 
Tillfråga Emil om att hugga: Johan 
Hämta plastburkar på direkten, Ica eller Coop: Marie 
Sätta upp björkar (tisdag 18 juni): p16/p12 
Ta ner björkarna (söndag 23 juni): F11 
 
• Noradagarna, björkar + aktivitet + ev städning  
Ansvariga för att sälja: Johan + någon/några fler. Johan ställer fråga i ledartråden. 
Tillfråga Emil om att hugga: Johan 



Hämta plastburkar på direkten, Ica eller Coop: Marie 
Sätta upp björkar (tisdag 2 juli): p16/p12 
Ta ner björkarna (söndag 7 juli): F10 
 
Aktivitet och visa upp oss ansvarar f11 och p16+ yngre seniorer för. 
 
Finns eventuellt möjlighet att städa på Noradagarna. Förra året inbringade det 5000 kr. Om vi blir 
tillfrågade kommer lagen att tillfrågas i åldersordning, äldsta laget först.  
 
• Fritidsbankens dag  
I skolparken någon gång i juli, datum oklart ännu. F10 och PF 8 deltar. 
 
• Noramarken, lotter  
Lottkiosken innebär stort arbete till liten förtjänst och att vi syns. Förslag antingen ingen lottkiosk, 
alternativt mindre omfattning på lotterna, eller göra något annat så att vi finns på plats och syns.  
Vi tar upp frågan på ledarträff och på föreningsutvecklingsträff då vi fattar beslut om medverkande 
på årets marknad eller ej.  
 
• Handboll NU 13–22/9, Handbollens dag 21/9  
Handbollsveckan är vecka 38, då rekommenderar förbundet att föreningen ordnar någon typ av 
aktivitet. Det går att söka föreningsstöd till detta. Klasskampen kan vara en lämplig aktivitet.  
 
• Klasskampen  
Klasskampen skulle kunna äga rum under handbollsveckan, förslagsvis på fredagen den 20 
september. Ett alternativt datum för klasskampen är 4 oktober.  
Tas med till ledarträffen.  
 
• Försäljning höst  
Tidigare har vi pratat om att sälja New Body på hösten men då har även fotbollen försäljning av New 
Body. Vi diskuterar typ av försäljning vid nästa styrelsemöte och tar upp frågan vid ledarträffen.  
 
• Bingolotter, uppesittarkvällen 23/12  
Vi behöver beställa hem fler lotter detta år.  
 
7. Årshjul - information och fortsatt arbete  

• Ev information? 
Christin skickar ut utkast till årshjul till föreningsutvecklingsgruppen.  
 
8. Rapporter  

• Avslutningen 24-04-12  
Mycket uppskattar och bra ordnat. 
 
• Föreningsträff + HF Mitt, Örebro 24-04-23  
Johan och Malin deltog. Framtidens handbollsförening handlar om föreningsutveckling för styrelse, 
långsiktiga planer etc. Oklart om vi är anmälda till detta eller något annat.  
Diskuterade även olika förningsstöd att söka. 
Hand the ball är ett koncept vi har köpt som vi ska kunna söka ersättning för.  
 
9. Övriga frågor  

• Ledarträff innan sommaren, juni? Ansvarsfördelning inför sommarens jobb  



Enligt årshjulet ska en träff hållas innan sommaren. Det finns mycket som behöver diskuteras. Förslag 
på onsdag 19 juni. Det är i första hand en träff för ledarna. Styrelsen kan bjudas in till gemensam 
middag.  
 
• Ledarträff efter sommaren, slutet aug enligt årshjul?  
Förslag till datum: fredag 16 augusti.  
Både ledare och styrelse medverkar.  
 
• ”Föreningsmanual”  
Ta med till utvecklingsgruppen.  
 
• Föreningsregister Nora + Digital aktivitetskatalog  
Finns behov av att vi blir sökbara i föreningsregistret och digitala aktivitetskatalogen. Tas med till 
utvecklingsgruppen.  
 
• Tidigare beslut i protokoll  
Tas med till föreningsutvecklingsgruppen.  
 
• Landskamp i sommar 
18 juli hålls landskamp i Eskilstuna Sverige-Egypten, inför OS. Förmånliga priser för föreningar; 140 
kr/person. Johan ställer frågan om intresse finns i ledar-/styrelsegruppen. 
 
• Astrids Källkvists minnesfond  
Vi har fått in 4200 kr från fonden. Pengarna skulle kunna användas för att hyra buss till och från 
Eskilstuna i samband med landskamp. 
 
10. Nästa möte  

• Förslag onsdag 21 augusti. Christin ställer frågan om datumet till styrelsen på Messenger. 
 
 
 


